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PROPOSTA D’ACTA DEL COMITÈ EXECUTIU DEL CNJC 
Consell Nacional de la Joventut de Catalunya 

Barcelona, 07 de novembre 2015 
 

Dia: 07 de novembre de 2015 

Hora: 10:00 hores. 
Lloc: seu CNJC  

 

 
1. Benvinguda i constitució del Comitè Executiu (CE) 

 
Núria Ramon, presidenta del CNJC, dóna la benvinguda a les entitats i anomena les presents1: 

 
Entitats de ple dret: 

 

 Acció escolta 

 Agrupació de Joves Ciutadans 

 Acció jove- Joves de CCOO de Catalunya. 

 Associació de Joves Estudiants de Catalunya –AJEC 

 Avalot- Joves de la UGT* 

 Consell de Joventut de Sabadell 

 Consell de la Joventut de Barcelona 

 Coordinació Catalana de Colònies, Casals i Clubs d’Esplai (CCCCCE) 

 Escoltes Catalans 

 Esplais Catalans (ESPLAC). 

 Minyons Escoltes i Guies de Catalunya. 

 Joventuts d’Esquerra Republicana de Catalunya 

 Joves d’Esquerra Verda. 

 Joventut Socialista de Catalunya. 

 Associació d’Estudiants de Ciències de la Salut (AECS). 

 Servei Civil Internacional. 

 Secretariat de Joves de la Salle. 

 Associació de Casals de Joves de Catalunya* 

 
 

 
Per tant, a l’hora de començar hi ha un total de 16 entitats2 de ple dret. 

 
 

 

                                                        
1 Les entitats marcades amb asterisc (*) s’incorporen al llarg del Comitè Executiu.  
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2. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta del darrer Comitè Executiu, 13 de juny de 2015. 

 
S’ha fet arribar en temps i forma a través de les trameses que s’han fet prèvies al Comitè Executiu. No s’ha rebut 

cap aportació d’esmena dins el termini assenyalat.  

 
Es passa a la votació: 

 
Vots en contra: 0 

Vots en blanc: 0 

Vots a favor: 15 
 

Queda aprovada l’acta per 15 vots a favor. 
 

 
 

 

3. Seguiment de la tasca del Secretariat 
 

La Núria Ramon explica que durant aquest període hi ha hagut una forta activitat parlamentaria i que la 

feina ha estat intensa. Tot seguit es reprodueix el vídeo resum: 

 

Rai Carreres(ESPLAC). Comenta que ell va participar en el Grup treball de foment del vot per a les 

eleccions al parlament de Catalunya. Va tenir molta assistència i participació, però no va haver-hi mai un 

retorn de les propostes que es van fer i aquestes van ser descartades. A banda, també felicita pel 

Document d'incidència. 

 

La Núria explica que va ser complicat i amb tots els compromisos electorals i que finalment es van fer dues 

activitats. També valora positivament la proposta de document d'incidència per a les eleccions. 
 

 

 
4. Presentació i aprovació, si escau, de resolucions: 

 
 

 
Resolucions presentades pel Secretariat: 

 

 Refugiades: benvingudes!" – La presenta per la Júlia Betrian. 
 

http://www.cnjc.cat/sites/default/files/documents/adjunts/resolucio_refugiats-des-benvingudes_cenov15.pdf 
 

Es recullen esmenes:  

 
Aina (SCI): Proposa afegir un punt al final: “Exigim als governs de Catalunya, l’Estat Espanyol i la Unió Europea en 

el seu conjunt, l’enfortiment de les iniciatives de construcció de pau, desarmament, resolució pacífica de conflictes, 
defensa dels DDHH, Dret Internacional Humanitari per tal de donar acollida a totes les persones que fugen d’una 

situació de violència i injustícia.” 
 

Júlia Bertrian (secretària) explica que en la introducció ja hi consta. 

 

http://www.cnjc.cat/sites/default/files/documents/adjunts/resolucio_refugiats-des-benvingudes_cenov15.pdf
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Aina (SCI): vol que es figuri a la part de demandes. 
 

La mesa accepta l’esmena. 
 

-S’obre el torn de paraules i contribucions: 

 
No n’hi ha cap 

 
Es passa a la votació: 

 

*Quòrum de 17 entitats. 
 

Vots en contra: 0 
Vots en blanc: 0 

Vots a favor: 17 
 

Queda aprovada la resolució per 17 vots a favor. 

 
 

 
amb el medi ambient" (àmbit polítiques) – La presenta Marc Collado de JEV. 

 

http://www.cnjc.cat/sites/default/files/documents/adjunts/resolucio_el-cnjc-compromes-amb-el-medi-
ambient_cenov2015_0.pdf 

 
 

S’obre el torn de paraules i contribucions. 
 

No n’hi ha cap. 

 
Es passa a la votació: 

 
*Quòrum de 17 entitats. 

 

Vots en contra: 0 
Vots en blanc: 0 

Vots a favor: 17 
 

Queda aprovada la resolució per 17 vots a favor. 

 
 

 
 

 Per una Carta Catalana de Joventut – La presenta Josep Ibars en representació de l’àmbit d’entitats 
polítiques 

 

http://www.cnjc.cat/sites/default/files/documents/adjunts/resolucio_per-una-nova-carta-catalana-de-la-joventut-
_cenov15_0.pdf 

 
Es recullen esmenes: 

 

No n’hi ha cap. 

http://www.cnjc.cat/sites/default/files/documents/adjunts/resolucio_el-cnjc-compromes-amb-el-medi-ambient_cenov2015_0.pdf
http://www.cnjc.cat/sites/default/files/documents/adjunts/resolucio_el-cnjc-compromes-amb-el-medi-ambient_cenov2015_0.pdf
http://www.cnjc.cat/sites/default/files/documents/adjunts/resolucio_per-una-nova-carta-catalana-de-la-joventut-_cenov15_0.pdf
http://www.cnjc.cat/sites/default/files/documents/adjunts/resolucio_per-una-nova-carta-catalana-de-la-joventut-_cenov15_0.pdf
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S'obre el torn de paraules i contribucions. 

 
Aina (SCI): Pregunta quins són els punts per canviar la carta, ja que encara hi ha punts que són vàlids i no s'han 

complert. 

 
Josep Ibars (JNC): s'ha d'actualitzar i ajustar-ho als temps actuals, ja que estan desfasats. 

 
Maria Casademont (Acció Escolta): Proposa buscar espai per treballar-ho. I proposa l'Àgora Jove. 

 

Ciutadans: Proposen suprimir el punt referent al Dret a Decidir. 
 

Josep Ibars: Diu que el dret a decidir és ampli i hi ha acord en totes les entitats de l'àmbit de polítiques. 
 

No s'accepta l'esmena de l'agrupació de Joves Ciutadans i es passa a la votació de l'esmena: 
 

Vots en contra: 16 

Vots en blanc: 0 
Vots a favor: 1 

 
L'esmena no s'aprova per 16 vots en contra. 

 

Es passa a la votació de la resolució: 
 

*Quòrum de 18 entitats. 
 

Vots en contra: 0 
Vots en blanc: 2 

Vots a favor: 16 

 
Queda aprovada la resolució per 16 vots a favor. 

 
 

 

Resolucions presentades per les entitats: 
 

 
Per l’aplicació d’un codi de bones pràctiques" (Joves Ciutadans)– La presenta Geroni (Agrupació de 

Joves Ciutadants). 

 
S'obre el torn de paraules i contribucions. 

 
Aina Tella (EC): Diu que ha arribat tard i no s'ha pogut treballar. 

 
Rubèn Ramiro: Lamenta que no l'hagin portat a l'àmbit de polítiques per treballar-ho conjuntament. Expressa el 

vot negatiu. 

 
Josep (JNC) no es va treballar amb l'àmbit de polítiques. També afegeix que CNJC ja té aprovat un codi de bones 

pràctiques treballat per totes les entitats. 
 

Rai Carreras (ESPLAC): Felicita per la presentació de resolucions i que al CNJC es ve a fer política. 
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Gonzalo (Casals de joves) Hi ha distància que costa trobar un punt en comú. 
 

Oriol Recasens (AJEC): comenta que la reducció de subvenció a sindicats i partits polítics podria fer que es morissin 
els sindicats d'estudiants i que actualment ja es troben en situacions econòmiques difícils. 

 

Ciutadans retiren la proposta de resolució i demana que es treballi en l'àmbit de polítiques. 
 

Núria Ramon recull la demanda i proposa una GT o àmbit. La proposta és retirada. 
 

 

 
 

5. Elecció de la temàtica de la 12a Àgora Jove 
 

Núria Ramon explica breument que és l'espai de participació de les entitats, una trobada de cap de 

setmana que permet aprofundir sobre un tema d'actualitat rellevant en temes de discurs que no són prou 

treballats des del CNJC. 

 

Està prevista per a finals de gener o principis de febrer, malgrat això, farem arribar la informació 

corresponent. Hi ha una proposta de la JNC: Drogues i efectes que se'n deriven... qui model d'oci que 

volem?- 

 

Maria Casademont (Acció Escolta): aprofitar per treballar la carta Catalana de Joventut. 

 

Es passa a la votació d'aquestes dues propostes: 

 

El secretariat demana que no es voti la 

 

Aina Tella EC. Reflexió al voltant de l'Àgora Jove. Fins ara fem 2 Àgores i només les fem perquè les hem 

de fer. Existeix la necessitat de fer tantes àgores... Creu que s'ha d'analitzar la necessitat exacta i si és una 

prioritat i s'ha d'usar per saber quins temes hi ha per debatre. 

 

Aina tella: Debatre en els àmbits previs la necessitat i els temes de l'Àgora Jove i quedi plasmat en el pla 

de treball. 

 

Núria Ramon: Ho creu convenient fer-ho així. 

 

Rai (Esplais Catalans): No centrar-nos només a la legislació de les drogues i obrir-ho en el consum 

responsable en l'oci Juvenil. 

 

JNC: accepta. 

 

Es passa a la votació: 

 

Quòrum de 19 

 

Vots en contra: 0 
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Abstencions: 0 

Vots a favor: 18 

 

Queda aprovada la proposta. 
 

 
6. Informacions diverses 

 

 
Se'n deriven accions editar el DJ, formació a entitats juvenils, petit recull de recursos sobre salut i afegir 

salut mental. Baners d'ara i fins al mes de gener es farà difusió i demana ajuda a les entitats per aquesta 

campanya. 

 

Eleccions al parlament: s'ha elaborat un document incidència del 27 de setembre i la intenció és reunir-se 

amb els grups parlamentaris i es farà retorn a les entitats. 

 

Eleccions a estat espanyol: es farà un grup de treball i es mantindrà el mateix lema i imatge. 

 
 

 
7. Torn obert de paraules 

 
Núria Ramon (Presidenta), explica la nova proposta de logo i marca nova del consell i la frase del logo. 

 

 
8. Cloenda 

 
 

Núria Ramon clou el comitè executiu a les 14.45h. 

 
 

 
 

 
 

 

  
 

 
 

 

 Vist-i-plau, Núria Ramon 
 Presidenta del CNJC 

 
 

 
 

 

 

 


